



efns

55th EFNS - European Foresters' competition in Nordic Skiing

9. - 15. 2. 2025



UPCOMING PROGRAMME:

9. Sunday - arrival
10. Monday - excursion, individual ski training
11. Tuesday - excursion, individual ski training, opening ceremony
12. Wednesday - official training with shooting, individual race - freestyle, forestry evening
13. Thursday - individual race - classic style
14. Friday - relay race, Festival of Nations, closing ceremony
15. Saturday - departure

VORLAUFIGES PROGRAMM:

9. Sonntag - Anreise
10. Montag - Exkursionen, individuelles Skitraining
11. Dienstag - Exkursionen, individuelles Skitraining, Eröffnungsfeder
12. Mittwoch - Offizielles Training mit Schießen, Einzellauf - Freie Technik, Forstwirtschaftsabend
13. Donnerstag - Einzellauf - Klassische Technik
14. Freitag - Staffellauf, Nationalfest, Abschlussabend
15. Samstag - Abreise

Welcome to the Czech Republic, a small country in the heart of Europe, in Nové Město na Moravě. We are honoured to host the European Foresters' competition in Nordic Skiing. Our country has a rich forestry, timber, as well as cultural and historical tradition, which we will present during the excursion programme. During the forestry evening we will focus on current issues in forestry, nature conservation and hunting. The sports competitions will take place in the Vysočina Arena, a modern biathlon complex which is one of the top European venues and regularly hosts the Biathlon World Cup.

We look forward to seeing you at the 55th EFNS

Herzlich willkommen in der Tschechischen Republik, einem kleinen Land im Herzen Europas, in Nové Město na Moravě. Es ist uns eine Ehre, Gastgeber des Europäischen Forstlichen Nordischen Skiwettkämpfe zu sein. Unser Land hat eine reiche forstwirtschaftliche, holzverarbeitende sowie kulturelle und historische Tradition, die wir im Rahmen des Exkursionsprogramms vorstellen werden. Während des forstwirtschaftlichen Abends werden wir uns auf aktuelle Themen der Forstwirtschaft, des Naturschutzes und der Jagd konzentrieren. Die sportlichen Wettkämpfe finden in der Vysočina Arena statt, einer modernen Biathlonanlage, die zu den besten Europas zählt und regelmäßig Austragungsort des Biathlon-Weltcups ist. Wir freuen uns darauf, Sie beim 55. EFNS zu sehen

